
Or-RG.0012.3.4.2017 

PROTOKÓŁ NR 4/2017 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 27.03.2017 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1. omówienie projektu uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

- Komisja nie wyraża zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki, 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie przy 8 głosach za, 2 głosach 

przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

2. omówienie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego na terenie Gminy Pruszcz Gdański, 

Projekt uchwały przedstawiła p. Bożena Chodkowska – pracownik merytoryczny. 

Uchwała ustala plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Pruszcz Gdański, a także granice obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę Pruszcz Gdański od 1.09.2017 roku do 31.08.2019 roku. 

Uchwała ustala także plan sieci publicznych gimnazjów i klas dotychczasowych 

publicznych gimnazjów prowadzonych w szkołach podstawowych (od 1.04.2017 – 

31.08.2017). Uchwała zawiera warunki przekształcenia dotychczasowego gimnazjum w 

ośmioletnią szkołę podstawową. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

3. omówienie projektu uchwały w sprawie  wskazania miejsca realizacji obowiązku 

szkolnego uczniom oddziałów klas VI Szkoły Podstawowej im. Romualda Traugutta w 

Wojanowie oraz Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Borkowie  

- projekt uchwały omówiła p. Bożena Chodkowska – pracownik merytoryczny 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

4. omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/30/2016 Rady Gminy 

Pruszcz Gdański z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej dla Gminy Kolbudy na zadanie pn. Budowa obiektu szkolnego w 

Kowalach na terenie gminy Kolbudy przy ul. Apollina 

- projekt uchwały omówiła p. Mirosława Lica – Skarbik Gminy 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

5. omówienie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Gdańskim 

dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Żuławski 

Tulipan” 

– projekt uchwały omówiła p. Barbara Gałecka – pracownik merytoryczny 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 



6. Dyskusja na temat pomysłów co zrobić, żeby zaktywizować mieszkańców. 

Przewodnicząca złożyła zapytanie do dyrektorów szkół o udostępnienie obiektów 

sportowych. SP Rotmanka odpowiedziała, że Orlik udostępnia za darmo. Należy to 

sprawdzić, ponieważ takie opłaty są pobierane od 2 lat.  

Zapytanie: Dlaczego nie ma rekrutacji 4-latków w Borkowie, Straszynie. Gdzie pójdą 

te dzieci? 

Zapytanie radnego Janusza Sampolskiego: czy można tak zorganizować pracę sal, 

aby najpierw mogły korzystać drużyny GTS-u? 

Nie ma miejsc dla 4 latków, bo 3 latki pozostają. Będą miejsca w Łęgowie. Robi się 

tylko nabór na miejsca wolne. 

 

 

 

Podpisy członków Komisji:  

 
1 – Ewa Romik   ………………………………………………………… 

2 – Janusz Sampolski………………………………………………...... 

3- Krystyna Białek……………………………………………………… 

4 - Weronika Chmielowiec……………………………………………. 

5- Karol Kardasiński………………………………………………….. 

6-  Lech Milewski………………………………………………………… 

7- Małgorzata Osowska………………………………………………... 

8 - Józef Szramuk……………………………………………………….. 

9 - Renata Rusztyn…………………………………………………………. 

10 – Zygmunt Zalewski…………………………………………………….. 

11- Danuta Czerwińska…………………………………………………. 

12- Dariusz Grudniewski……………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


